

Närvarande

William Kull N
Omar Majdalawi N
Maja Johansson L
Nima Shiva L
Henrik Holen N
Julia Lyxell Stålnacke N
Samuel Henriksson N
Hugo Mandinger N
N= Närvarande , L= Laga förfall



William Kull
Ordförande



Julia Lyxell Stålnacke
Sekreterare

§ 1. Formalia

Föredragare: William Kull

1. Mötets öppnande

William Kull förklarar mötet
öppnat

Styrelsen beslutar att

2. Val av mötesordförande

utse William Kull till
mötesordförande

3. Val av mötessekreterare

utse Julia Lyxell Stålnacke till
mötessekreterare

4. Adjungeringar

Under mötet ges Joel Klasson
Bröttgårdh närvaro-, förslags- och
yttranderätt till dagens möte

5. Fastställande av föredragningslista

Fastställa dagordningen i enlighet
med utskickat förslag

6. Föregående protokoll

Lägga föregående protokoll till
handlingarna

§ 2. Diskussioner

1. Idesix-fond

UO Idesix vill lyfta möjligheterna med en utskottsfond för att kunna investera i framtida event. I dagsläget är Idesix inte ett vinstdrivande utskott, går på event plus-minus-noll. Skulle bidra till eventutveckling, ökad säkerhet och frihet för event. Det finns däremot riktlinjer som påverkar om de kan genomföras. Diskussioner kring att istället lyfta upp åskningsfonden som var på tal tidigare år. Kika på det i koppling till omstruktureringen.

2. I-varumärke

Workshop för att stärka I-sektionens varumärke, Ordförande har en kontakt som säkerligen kan hjälpa oss med detta om han har tid. Vi har tidigare bestämt 6/12. Diskussioner kring skillnad på varumärke och grafisk profil, ska grafisk profil byggas på hur vi vill att sektionen ska vara som varumärke? Eller kan grafisk profil byggas innan ett helt varumärke är helt satt?

Röstning om sektionsmaskot på Instagram bör ske snart. Kommunikationsansvarig tar på sig att lägga ut på Instagram för att samla in idéer på maskot!

3. Omstrukturering

Workshop med SAB om omstrukturering, helst innan jul. 11/12 och 14/12 som förslag på dagar.

4. Medaljer

Beställa medaljer? Vem ska designa? Hedersmedalj?
Hedersmedalj kan ges till årets I-are, Bästa I-are med mera.

5. D-planket

Design till planket utanför D-huset, vem ska göra? Tar upp det på workshopen med grafisk profil.

6. Company Line

Company Line strular gällande kläderna som beställts. Är det värt att lägga beställningen ekonomiskt sett? Styrelsen bestämmer att delar av beställningen ska tas bort och samarbetet med Company Line bör diskuteras mer framöver.

7. Estiem gällande Lean Six Sigma green belt course

Att lägga den över två helger eller fyra dagar i sträck, torsdag till söndag. Styrelsen tror att torsdag till söndag lockar flest deltagare.

§ 3. Övriga frågor

1. JML-workshop

Utbildningsansvarig har fixat mat till JML.

§ 4. Avslutande formalia

Föredragare: William Kull

Styrelsen beslutar att

1. Nästa möte

Tid för nästa styrelsemöte blir
2023.12.05 kl. 12.00 i sal A3002

2. Mötets avslutande

William Kull förklarar mötet
avslutat